



Protokoll Styremöte Lp2 Lv2

Närvarande

Ordförande:	Alexander Johansson
Vice ordförande:	Sofia Andersson
Kassör:	Carl Magnus Ljungblom
Utbildningsansvarig:	Fredrik Steen
Arbetsmarknadsansvarig:	Oskar Henriksson

Frånvarande

Informationsansvarig:	Andreas Nylander
-----------------------	------------------

1. Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet kl. 12.04

2. Godkännande av dagordning och serie

Dagordning och serie godkända. Serien var rolig.

3. Dagsformsrunda

4. Föregående mötesprotokoll

2011-10-27 Protokollet godkänns.

5. Meddelanden

CM ska träffa PA nästa vecka angående vår ekonomi.
Alex meddelar att Sune är sektionens gris.
Nästa vecka är Sune och Alex inte här på grund av BUS.
Våffelmästarepokalen är under gravering!

6. Mötesrapporter

Intromöte med revisorerna: Det gick bra och de börjar få koll på saker och ting.
NU3: Diskussion om utbildningsmaterial som sektionen kan använda för utbildning av kommittémedlemmar. Diskussion om att flytta pubrundan till fredagar.
Remiss-diskussions-kväll om rättsäkerhet på Chalmers: En sammanställning av alla regler för examination har gjorts. Här finns t ex regler som hur skriftlig tentamen ska gå till, när man ska få tillbaka en rättad tenta och en hel del annat. Detta var den femte remissen och här fick även UU och SU vara med och säga sitt. Mötet lyckades lägga till en hel del som ökade studenternas rättigheter och säkerhet.
Ordföranderåd: Minnesanteckningarna lästes upp.

7. Genomgång Att-göra-listan

Fredrik Steen

Alexander Johansson



8. Kommande arr

9. Kommande händelser

Styretmys ikväll: Peppen ligger mellan 8/10 och 10/10.

Möte med BUS och SBE imorgon

Alex är borta torsdag nästa vecka: Sofia-Bengt är ställföreträdande mötesordförande.

10. Policys: diskussion och beslut

Förslag på ekonomisk policy: Policyn godkändes av styret.

Förslag på policy för mellandörrsaccesser: Vi vill göra ett par språkliga/strukturella förändringar. Nytt förslag tas fram till nästa vecka.

11. Kopieringskoder

Hur många koder vill vi ha? En för varje kommitté som de betalar själva för, eller bara en för hela sektionen? När detta är beslutat ordnar Eva Gottberg detta så att det är bytt till nästa år.

Vi vill ha helt nya koder till KfKb6, b0f, KAOS och Styret. Övriga kommittéer kan komma till styret eftersom de inte trycker lika ofta som de andra kommittéerna.

12. Inköp av första hjälpen

Beslut tas om att köpa in ett första hjälpen-kit att sätta upp på en vägg i styretrummet.

13. Post

Vi fick faktura från cityporslin. Äntligen!

14. Övriga frågor

Enkät om studentinflytande: Vi väljer att diskutera detta ikväll på styretmyset.

15. Mötet avslutas

Mötet avslutas klockan 13.06

Fredrik Steen

Alexander Johansson